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Přítomni: viz listina přítomných 
 
Program schůze: 
1. Schválení programu. 
2. Přehled čerpání fondu v roce 2021 
3. Schválení převedení zůstatku z roku 2021 do roku 2022 a jeho využití 
4. Přehled aktivit a čerpání fondu v roce 2022 a jeho revize 
5. Párová výuka 
6. Stravovací komise – její aktivity a případné doplnění o třetího člena 
7. Veřejná schůze SRPŠ – kdy a jak 
8. Nastavení komunikace pro volbu členů do Výkonného výboru SRPŠ 
9. Diskuze 
10. Závěr 

 
  Zahájení 
 
Schůzi předsedala Vladimíra Kolaříková. V souladu se stanovami a pozvánkou byla vzhledem k 
nedostatečnému počtu přítomných svolána náhradní členská schůze v 18:30. Přítomno 10 členů.  

V průběhu schůze přišli 2 členové. 
 

1. Schválení programu 
 Předsedající seznámila přítomné s programem schůze, program byl schválen.  
 Schvalování: pro 12 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 

2. Přehled čerpání fondu v roce 2021 
 

Martina Šátková informovala o finanční situaci a čerpání prostředků. Prezentovala zůstatky na 
účtu Párové výuky a Spolku včetně čerpání a rezerv. Informovala rovněž o uzavřené spolupráci 
s novou účetní, náklady na účetnictví budou činit 2.500 Kč. 
 

3. Schválení převedení zůstatku z roku 2021 do roku 2022 a jeho využití 
Byl schválen převod zůstatku fondu Spolku v celkové částce 256.617 Kč. 
Schvalování: pro 12 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 

  
4. Přehled aktivit a čerpání fondu v roce 2022 a jeho revize 
 
- Příspěvek na projektory, do jednotlivých tříd, ŠD a jídelny bude poskytnut dle uvedeného účelu. 
- Anglický den – škola má o projekt zájem, je nutné zajistit koordinátory za školu i Spolek. 
- Děti dětem – prostředky půjdou na meziročníkové aktivity a školní časopis. Koordinátor není 

nutný. 
- Zahradní slavnost – proběhne ve spolupráci s CoByDup, ZŠ a MČ. Termín byl stanoven na úterý 

28. 6. 2022.  
- Rodičovské kavárny – pořádání za školu koordinuje K. Lehká za Spolek V. Kolaříková. První 

Kavárna na téma Jak nás může inspirovat holandské školství proběhne 9. 5. Do konce školního 
roku se uskuteční ještě jedna Kavárna, a to o poznatcích našich učitelů ze stáže ve Finsku. 
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- Projekt JSNS (filmy org. Člověk v tísni) – za Spolek koordinuje K. Kafoňková – spolupracuje se 
školou na výběru filmů a zajištění produkce/diskuze. Koordinátor za školu je v řešení. 

- Propagace Spolku – investice do nového webu – z rezervy 10.000 Kč. 
Schvalování: pro 12 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
 
5. Párová výuka 
 
Aktuálně probíhá administrace smluv u jednotlivých tříd na další školní rok. Částky/dary 
pokrývající náklady na párové učitele mají být zaplaceny do konce května 2022. 
 

 
6. Stravovací komise – její aktivity a případné doplnění o třetího člena 
 
Proběhla diskuze o činnosti stravovací komise a nutnosti častějšího provádění namátkových 
kontrol a konzultace s vedením jídelny případné problémové kombinace jídel a velikostí porcí.   
Třetím členem stravovací komise byla zvolena Ing. Jana Bezemková. 
Schvalování: pro 11 přítomných, proti 0, zdrželi se 1. 

7. Veřejná schůze SRPŠ – kdy a jak 
 
Přítomní se shodli na uspořádání veřejné schůze SRPŠ začátkem příštího školního roku (ideálně 
září), aby byli osloveni hned i rodiče nových prvňáčků. 
 
8. Nastavení komunikace pro volbu členů do Výkonného výboru SRPŠ 
 
Volba nových členů do Výkonného výboru má dle stanov Spolku proběhnout na podzim roku 2022. 
Přítomní se shodli na průběžném oslovovaní potencionálních kandidátů a motivování rodičů, 
především nově nastupujících dětí do školy, aby se více zapojovali do dění. 
 
9. Diskuze 
 
V rámci diskuze byl probírán zejména styl práce Spolku, pojetí jeho činnosti a budoucí směřování. 
Je nutné dát větší důraz na propagaci Spolku (i přes on-line kanály) a na vyvážení partnerství ve 
vztahu se školou. 
Petra Barešová zmínila možnost spolupráce se start-up projektem na vybudování interaktivního 
hřiště ve Kbelích. SRPŠ se projekt líbí a chce se zapojit hned do počátečních jednání o možné 
realizaci projektu.  
 

 
10. Závěr 
 
V. Kolaříková poděkovala všem za účast, a především za zajímavou a bouřlivou diskuzi, která 
přinesla nové podněty k další činnosti. 

 
 
V Praze dne 25 .4. 2022 
 
Zápis vyhotovil/a: Vojtěch Felt Klobása / Vladimíra Kolaříková 
Zápis schválil/a: Vladimíra Kolaříková / Martina Šátková / Vojtěch Felt Klobása    
  


